

113 年南投宿舍暑假個人住宿申請公告

一、住宿申請時間：

113 年 5 月 15 日(三)早上 9 點起至 5 月 27 日(一)下午 5 點前逾時不候。

二、適用身分：在校生(應屆畢業生亦可申請)。

三、申請方式：

將申請表親送、傳真或E-Mail至南投宿舍服務中心，如使用傳真或E-Mail，請來電確認收件狀況。

※申請時請務必繳交個人帳戶影本，以利保證金、水電費退費。

四、開放棟別：

僅開放松園十二館 (恕不接受指定房間床位)。

五、暑假住宿期間：113 年 6 月 23 日(日)下午 15 點至 8 月 24 日(六)中午 12 點

8 月 24 日(六)中午 12 點前完成退宿程序，獲得 113 學年度床位暑宿生當日可搬至新學年寢室。

六、暑假住宿費用：

項目	每月住宿費用	計費方式
住宿費	\$2,382 元	每日\$ 210元，15 日起至 30 日內以學期一個月宿費計算，每超過 30 日重新起算。
清潔費	\$ 100 元	每月\$ 100 元，每超過 30 日重新起算。
電費	\$ 600 元	一學年電費之 1/4。
網路費	\$ 75 元	7 日內：\$ 20 元；8-14 日：\$ 40 元；15-30 日：\$ 75 元。
財保金	\$ 1,000 元	比照學期保證金計算。
清保金	\$ 500 元	比照學期保證金計算。
總計	\$4,657 元(一個月)	
※暑宿、短期住宿費用依「國立中興大學學生宿舍借用管理要點」規定辦理。		
※短期住宿需於最後住宿日期中午 12 點前完成退宿程序。		

七、繳費日期、收據繳交與注意事項說明：

- 繳費期限：**113 年 6 月 5 日(三)至 113 年 6 月 7 日(五)**至第一銀行-第 e 學雜費入口網下載繳費單繳費。
- 繳費證明繳回期限：請於**【113 年 6 月 7 日(五)至 113 年 6 月 12 日(三)】**
- 未於期限內繳費者及未繳交「繳費收據」者，視同未完成程序，恕不安排床位。
- 有任何問題歡迎於上班時間來電、寫信洽詢：Email：chnvdormitory@dragon.nchu.edu.tw
傳真：049-2317574 電話：04-22873181分機124及159
- 6月23日起不得以任何理由取消**(若因個人疏失未繳回收據者亦同)、變更住宿，要求辦理退費。
- 如有任何異動，以住輔組最新公告資訊為主。

Nantou dormitory Summer Housing 2024 Application

1. Application Time: **May15(WED) 9:00AM ~May 27(MON) before 5:00 PM No waiting for late-comers.**

2. Qualification: NCHU students (including graduates in 112thacademic year)

3. Application method: Please fill in application form and hand into Nantou dormitory service center, mail or fax. After mail or fax, please contact us to confirm.

✘Remember to bring your Post bankbook copy as you apply the summer housing for refund Security Deposit for Cleaning Security Deposit for Public Property

4. Open building: **Only PINE XII** (Designated room beds are not accepted.)

5. Summer Break housing time: **6/23(SUN) 3:00PM~ 8/24(SAT)12:00PM**

★★★Must move out by8/24(SAT) 12:00PM. Students have bed in 113thacademic year can move to the new room.

6. Housing Fee:

Item	Fee for 1 month Fee	Fee
Housing fee	2,382 NTD	210NTD for 1 day, the fee of 1 month for 15-30 days, Over 30 days will recalculate
Public Cleaning fee	100 NTD	100NTD for 1 month, over 30 days will recalculate
Electricity fee	600 NTD	Quarter of an academic year
Internet fee	75 NTD	Less than 7 days: 20NTD 8-14 days: 40NTD 15-30 days: 75NTD
Security Deposit for Public Property	1,000 NTD	The same of semester security deposit
Security Deposit for Cleaning	500 NTD	The same of semester security deposit
total	4,657 NTD	
✘short time housing follows National Chung Hsing University Student Dormitory Guidance Regulations.		
✘short time housing must move out before 12:00 PM on the final application date.		

7. Notice for payment

a. Payment deadline: **5 Jun 2024(WED)~7 Jun 2024(FRI)**. Please go online(first bank web)to download the payment.

b. Return the receipts to service center by **7Jun 2024(FRI)~12 Jun 2024(WED)**

c. Students who have not paid and without returning the receipts after deadline will be seen as giving up the application.

d. If you have any questions, please inquire the Nantou dorm service center.TEL: 04-22873181 #124 or #159

e. **From 23Jun 2024(SUN) can't cancel with any reason** (if there's any personal negligence cause to without returning the receipt too) change room, request to have refund.

Note:

★ All the information is subject to change according to Nantou dorm.